FORM S2 Optional

Ordering Deadline: 4th Jun, 2025 (no order will be accepted after deadline)

HKTDC Hong Kong Sports & Leisure Expo 16-22/7/2025

Standard booth - Artwork package

For enquiry or form return, please contact: Exhibition Services Department HK Trade Development Council 83 Chun Yat Street Tseung Kwan O Industrial Estate Tseung Kwan O, Kowloon, Hong Kong Ms. Candy Cheung Tel: (852) 2240 5517 Fax: (852) 3521 3257 Email: es.marketing@hktdc.org

Please "tick" on \Box of the appropriate package option(s).

\$3,345

\$446



Package 1: to highlight the booth in unique color (顏色貼紙) 🗌 ~ 3m x 3m (9sq.m) -Color sticker laminate on wall pan (without coverage of wooden shelf / cabir ceiling beams and poles)

Pantone 7501C Sticker color options: 🗆 #082

ll panels / cabinet / showcase /	🗌 ~ 3m x 6m (18sq.m)	\$4,455	\$594
Pantone Pantone 560C 411C □ #060 □ #080	other booth dimensions,	tailor made quote	will be provided



_		Please "tick" on \square of the appropiate package option(s).		
	Package 2: to promote and decorate the booth with digital	Booth Dimension	Price (HK\$)	Price (US\$)
	print poster / product shot (彩印噴繪)	🗌 ~ 3m x 3m (9sq.m)	\$4,210	\$561
	-Digital print poster output and laminate on wall panels (without coverage of wooden shelf / showcase / cabinet / ceiling beams and poles)	□ ~ 3m x 6m (18sq.m)	\$5,610	\$748
	Remark: Artwork output files in correct dimension to be provided by Exhibitor on or before the submission deadline	other booth dimensions,	tailor made quot	e will be provided
		Please "tick" on □ of the appr	ropiate package op	tion(s).
	Package 3: to decorate the backwall by seamless digital	Booth Dimension	Price (HK\$)	Price (US\$)

Reach Play	Compe	ny Manno	KC	
A (A MARK	-	-	
		ZT		
1 M	2 M	5	V	N.

Package 3: to decorate the backwall by seamless digital
print foamboard of graphic (彩印連泡沫底板)

-Digital print foamboard output and laminate on wall panels

Remark: Artwork output files in correct dimension to be provided by Exhibitor on or before the submission deadline

Booth Dimension	Price (HK\$)	
🗌 ~ 3m x 3m (9sq.m)	\$5,445	\$726
🗌 ~ 3m x 6m (18sq.m)	\$7,260	\$968

other booth dimensions, tailor made quote will be provided

Remarks:

 $\sim\,$ The area of lamination on wall panel does not include any surface of wooden shelf / cabinet or showcase.

 \sim Artwork submission deadline: 18th Jun., 2025. Late submission of artwork may cause delay of production. In this case, refund or cancellation of order will not be allowed.

 $\sim\,$ No order will be entertained after the deadline (4th Jun., 2025).

FORM S2 Optional

Ordering Deadline: 4th Jun, 2025 (no order will be accepted after deadline)

HKTDC Hong Kong Sports & Leisure Expo 16-22/7/2025

Standard booth - Artwork package

For enquiry or form return, please contact: Exhibition Services Department HK Trade Development Council 83 Chun Yat Street Tseung Kwan O Industrial Estate Tseung Kwan O, Kowloon, Hong Kong Ms. Candy Cheung Tel: (852) 2240 5517 Fax: (852) 3521 3257 Email: es.marketing@hktdc.org

Conditions:

a. The fee stated is exclusive of the participation fee of Exhibition.

b. Application form should be submitted with full payment.
 Order without the required payment and correct output file will not be entertained.

c. The color of company fascia and carpet will be remained the same as the original booth package. Company fascia color cannot be changed.

Authorization from Exhibitor

Company Name : _		Booth no.:
Tel:	Fax:	Email:
Contact Person:	Signati	ure: Date:
Payment Method		
🗌 By cheque (Pay	vable to HKTDC) Cheque no.:	Amount: HKD/USD
🗌 By Credit Card	(HKDollar Only) 🛛 VISA / 🗆 Master Card	
Name of Card Holder: Card N		Card No.:
Expiry Date.:	Amount: HKD _	Signature:
🗌 T/T payment (F	Payable to HKTDC)	
For HK Dollar:		
Bank Name:	Hong Kong and Shanghai Banking Corporation	I
Address:	One Queen's Road Central Hong Kong	
Account Name:	Hong Kong Trade Development Council	
Account No.:	004-002-222701-005 (HKD)	
Swift Code:	НЅВСНКНННКН	
For US Dollar:		
Bank Name:	Citibank, N.A.	
Address:	Citibank Tower, Citibank Plaze, 3 Garden Road, Cer	itral, Hong Kong
Account Name:	Hong Kong Trade Development Council	
Account No.:	006-391-17819822 (USD)	
Swift Code:	СІТІНКНХ	

► Exhibition Services
展覽服務

APPENDIX 1 (Package 1)



The color of company fascia and carpet will be remained the same as the original booth package. Company fascia color cannot be changed.



► Exhibition Services 展覽服務

APPENDIX 2 (Package 2)



The color of company fascia and carpet will be remained the same as the original booth package. Company fascia color cannot be changed.



► Exhibition Services 展覽服務

APPENDIX 3 (Package 3)



The color of company fascia and carpet will be remained the same as the original booth package. Company fascia color cannot be changed.



表格S2 截止日期: 2025年6月4日 (_{此日期後恕不接受申請})	香港貿發局香港運動消閒博覽 16-22/7/2025 標準攤位 - 美工項目申請表	請交回 香港貿易發展局,展覽服務部 香港會議展覽中心博覽商場13號 聯絡:張靜文小姐 電話: (852) 2240 5517 傳真: (852) 3521 3257 電郵: es.marketing@hktdc.org
Bank Base Champengy Polentics 00055	套餐1: 顏色貼紙	請勾選適當之項目
	 單色貼紙裱貼於攤位內三面牆身 (並不包括層板/地櫃/飾櫃/天花及柱) 顏色貼紙選項: Pantone Pantone A11C □#082 □#060 □#080 	□ ~ 3米 x 3米 (9平方米) \$3,345 \$446 □ ~ 3米 x 6米 (18平方米) \$4,455 \$594
		□ 其他攤位面積 (請聯繫報價)
Beek Its. Company Danie DDR	套餐2: 彩印噴繪 • 彩印噴繪裱貼於攤位內三面牆身 (並不包括層板/地櫃/飾櫃/天花及柱) 備註:參展商必須於截止日期前提交正確尺寸之輸出檔案	請勾選適當之項目 <u>#位面積</u> (項錢 (HK\$) (須錢 (US\$)) ○ ~ 3米 x 3米 (9平方米) \$4,210 \$561 ○ ~ 3米 x 6米 (18平方米) \$5,610 \$748 ○ 其他攤位面積 (請聯繫報價)
seels the Company Blanco D023	 套餐3:彩印連泡沫底板 彩印連泡沫底板裝裱於攤位內三面牆身 備註:參展商必須於截止日期前提交正確尺寸之輸出檔案 	請勾選適當之項目 <u> 難位面積</u> <u> 偏錢(HK\$)</u> <u> 偏錢(US\$)</u> □ ~ 3米 x 3米 (9平方米) \$5,445 \$726 □ ~ 3米 x 6米 (18平方米) \$7,260 \$968 □ 其他攤位面積 (請聯繫報價)

備 註:

~ 三面牆身之裱貼範圍並不包括層板/地櫃/飾櫃。

~ 提交美工輸出檔案之截止日期為2025年6月18日。於截止日期後提交可能導致製作延誤。此情況下恕不作退款或取消申請。

~ 截止日期2025年6月4日後恕不接受申請。

表格S2

香港貿發局香港運動消閒博覽 16-22/7/2025

請交回 香港貿易發展局,展覽服務部 香港會議展覽中心博覽商場13號 **聯絡: 張靜文小姐**

截止日期: 2025年6月4日 (此日期後恕不接受申請)

標準攤位 - 美工項目申請表

電話: (852) 2240 5517 傳真: (852) 3521 3257 電郵: es.marketing@hktdc.org

參展商請注意:

1.參展費並不包括本表格之美工項目費用。

2.美工項目之申請表必須連同全部費用一併交回。不連款項的申請表,概不受理。

3.公司名牌及地毯顏色將依照原有攤位套餐搭建,名牌顏色不可更改。

申請參展商

公司名稱:		展台編號:	
電話:	傳真:	電子郵件:	
聯絡人姓名:	簽署:	日期:	
付款方法			
□ 支票 (抬頭『香港貿易發展】	司』) 支票號碼:	所付款項: 港幣 / 美金	
□ 信用卡 (只限港幣) □ \	/ISA / 🗌 Master Card		
卡主名稱:	信月	用卡號:	
有效日期:	所付款項:港幣	资署:	
🗌 銀行轉賬			
<u>以港幣付款</u> 賬戶名稱: 香港貿易發展局 賬户號碼: 004-002-222701- 銀行名稱: 香港上海匯豐銀行 銀行地址: 香港皇后大道中 1 Swift Code: HSBCHKHHHK	F 號		
<u>以美金付款</u> 賬戶名稱: 香港貿易發展局 賬户號碼: 006-391-1781982 銀行名稱: 花旗銀行香港分行 銀行地址: 香港中環花園道 3 Swift Code: CITIHKHX	• •		

Exhibition Services 展覽服務

附錄1 (套餐1)



* 公司名牌及地毯顏色將依照原有攤位套餐搭建, 名牌顏色不可更改。



(

Exhibition Services 展覽服務

附錄2 (套餐2)



* 公司名牌及地毯顏色將依照原有攤位套餐搭建, 名牌顏色不可更改。



Exhibition Services 展覽服務

附錄3 (套餐3)



* 公司名牌及地毯顏色將依照原有攤位套餐搭建, 名牌顏色不可更改。

